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Zápisnica č. 6/2007 
zo zasadnutia výboru FOO FCHPT STU dňa 12.06.2007 

 
Prítomní:  V. Kovár, A. Murárová, V. Polóniová, P. Šimon (57,1 %) 
Ospravedlnení: D. Berkeš, B. Papánková, L. Staruch, 
Za RK:  P. Tarapčík 
 
Program: 1. Kontrola plnenia uznesení 
  2. Prerokovanie výpovedí z dôvodu organizačných zmien  
  3. Informácie z Kolégia dekana 
  4. Informácia zo zasadnutia stravovacej komisie  
  5. Informácia o letných rekreačných pobytoch v ÚVZ FCHPT Vyhne 
  6. Informácie z vyšších odborových orgánov 
  7. Podpora novelizácie Zákonníka práce 
  8. Rôzne 
 
1. Kontrola plnenia uznesení 
V. Kovár konštatoval, že  
uzn. č. 41/2007 (napísať bývalým i terajším úsekovým dôverníkom oslovovací list na podporu 
novely Zákonníka práce – Papánková),  
uzn. č. 42/2007 (zabezpečiť distribúciu petičných hárkov spolu s oslovovacím a vysvetľovacím 
listom na podporu novely Zákonníka práce na bývalé úseky – Kovár) 
sú splnené, 
 
uzn. č. 23/2007 (pozvať dekana na zasadnutie V FOO - B. Papánková),  
uzn. č. 25/2007 (jednať s vedením o zorganizovaní kultúrnej akcie pre zamestnancov – 
Papánková),  
uzn. č. 26/2007 (hodnotenie plnenia Programových cieľov FOO FCHPT STU – jún, Papánková),  
uzn. č. 39/2007 (porovnať výsledky preventívnych prehliadok z BOZP a PPO v roku 2007 
s výsledkami prehliadok v roku 2006 – Staruch, Murárová),  
uzn. č. 40/2007 (predložiť na zasadnutie výboru FOO informáciu o čerpaní a financovaní 
ochranných osobných prostriedkov za rok 2006 a časť roka 2007 – Staruch, Murárová),  
uzn. č. 44/2007 (zaslať písomný návrh našej organizácie na predsedu OZ PŠaV na odborový zväz 
pracovníkov školstva a vedy – Papánková),  
sa plnia priebežne,  
 
dlhodobé uznesenia sú 
uzn. č. 16/2007 (predkladať výboru FOO k 30.6. a k 31.12. v každom roku správu o kvalite 
fondov, do ktorých FOO investovala – Papánková),  
uzn. č. 17/2007 (predkladať výboru FOO k 30.4. a k 30.11. priebežnú informáciu o čerpaní 
finančných prostriedkov – A. Murárová),  
uzn. č. 22/2007 (hodnotenie činnosti členov výboru, najbližší termín jún 2007 – Papánková). 
 
2. Prerokovanie výpovedí z dôvodu organizačných zmien  
V. Kovár informoval výbor FOO, že dekan fakulty v zmysle § 74 Zákonníka práce požiadal výbor 
FOO o prerokovanie výpovedí zo strany zamestnávateľa podľa § 63 ods. 1, písm. b) Zákonníka 
práce z dôvodu organizačných zmien T. Buzinkaiovej, B. Hozovej a Š. Stankovskému.  
 
 Uzn. č. 49/2007 Výbor FOO prerokoval výpovede T. Buzinkaiovej, B. Hozovej  

a Š. Stankovskému, ktoré majú dostať zo strany zamestnávateľa podľa § 63, 
ods. 1, písm. b) Zákonníka práce (z dôvodu organizačných zmien). 
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3. Informácie z Kolégia dekana 
V. Kovár v zmysle poskytnutej zápisnice informoval výbor o zasadnutí Kolégia dekana.  
Hlavnými bodmi rokovania Kolégia dekana dňa 29.5.2007 boli  

• Informácie o zavádzaní AIS,  
• Pedagogická problematika,  
• Aktuálne ekonomické otázky,  
• Rôzne 

K bodu Pedagogická problematika V. Kovár uviedol, že počty prihlásených uchádzačov o štúdium 
v akademickom roku 2007/2008 sú:  
- pre Bratislavu a Humenné v dennej forme štúdia 756 /voči minulému akad. roku menej o 93  
- pre  Bratislavu a Humenné v externej forme štúdia 63 /voči minulému akad. roku menej o 102.  
K bodu Rôzne V. Kovár informoval výbor FOO o presune časti Oddelenia chemickej fyziky do 
priestorov Oddelenia fyzikálnej chémie z dôvodu prenájmu časti priestorov ústavu anorganickej 
chémie, technológie a materiálov a ústavu fyzikálnej chémie a chemickej fyziky (skladové 
a laboratórne priestory o výmere 566 m2) firme BEL/NOVOMANN International s.r.o. Bratislava 
na prevádzkovanie firmy, o predpokladanom prenájme prednáškových priestorov a kancelárií pre 
VŠ manažmentu a verejnej správy od 1.9.2007, o zvolení P. Daučíka, A. Gatiala, I. Hudeca 
a P. Šimona za členov zamestnaneckej časti AS STU a o plánovanej rekonštrukcii pobočkovej 
telefónnej ústredne (ústredňa na interné klapky), ktorú firma T-Com, a.s. zrealizuje v priebehu 
leta. Po rekonštrukcii bude používanie jednotlivých interných klapiek spoplatnené a náklady za 
používanie interných klapiek budú započítané do nákladov jednotlivých ústavov. 
V diskusii k pedagogickej problematike odznel na výbor FOO názor, podľa ktorého kvalita 
ubytovania našich pedagógov dochádzajúcich do Humenného sa pri zvyšujúcom počte študentov 
bude zrejme zhoršovať. 
 
 Uzn. č. 50/2007 Výbor FOO ukladá B. Papánkovej prediskutovať s dekanom fakulty  

otázku zabezpečenia kvality ubytovania našich pedagógov v Humennom 
v nasledujúcom období.  

 
4. Informácia zo zasadnutia stravovacej komisie  
V. Kovár podľa poskytnutej zápisnice informoval výbor o zasadnutí stravovacej komisie dňa 
21.05 2007. Hlavnými bodmi programu zasadnutia boli  

• Podnety a názory stravníkov,  
• Výsledky kontroly Regionálneho úradu verejného zdravotníctva,  
• Sortiment jedál, ich kvalita a hygiena stravovania v závodnej jedálni,  
• Anketa o kvalite služieb a sortimente tovarov v bufete,  
• Prevádzka jedálne počas letných mesiacov,  
• Opravy a úpravy v závodnej jedálni,  
• Up grade stravovacieho systému Kredtit 7. 

K bodu Výsledky kontroly Regionálneho úradu verejného zdravotníctva V. Kovár uviedol, že 
všetky kontrolované jedlá boli vyhodnotené ako zdravotne nezávadné. Ďalšia anketa o kvalite 
služieb a sortimente tovarov v bufete je naplánovaná na mesiac október 2007. Prevádzka jedálne 
počas letných mesiacov (júl a august 2007) zostane neprerušená.  
 
5. Informácia o letných rekreačných pobytoch v ÚVZ FCHPT Vyhne 
V. Kovár informoval členov výboru, že V. Žúbor zaslal výboru FOO dňa 5.6.2007 informáciu, 
podľa ktorej sa po skončení rekonštrukčných prác obnovuje možnosť absolvovať letné pobyty 
v rekreačnom zariadení fakulty vo Vyhniach (tzv. Margóčiho vila). Zariadenie je trojpodlažná 
budova s celkovou plochou 260 m2, stojí na parcele, ktorá má cca 2 000 m2, parcela (záhrada) je 
porastená udržiavaným trvalým trávnatým porastom. V zariadení je 9 ubytovacích izieb, 
samostatná kuchyňa, jedáleň a spoločenská miestnosť. Ubytovacia kapacita zariadenia zostala 
nezmenená, t.j. 24 lôžok.  
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Pobyty sa budú realizovať v týždenných turnusoch a to tak, že nástup na pobyt je vždy v sobotu 
dopoludnia a pobyt končí v piatok popoludní. Prvý možný termín rekreačného pobytu ( tzv. “prvý 
turnus“) začína 30. júna 2007 a končí 6. júla 2007. Predbežné a záväzné rezervácie záujemcov na 
rekreačné pobyty zabezpečuje Ľ. Kissová (TPP-MTZ), interná klapka 131, telefón 0918 674 131, 
e-mail: ludmila.kissova@stuba.sk. 
Ceny za ubytovanie od 30.6.2007 boli stanovené nasledovne: 

- 150.-SK/ osoba/deň pre zamestnancov a doktorandov (včítane ich rodinných 
príslušníkov, kde patria deti nad 10 rokov, manželka/manžel, rodičia a súrodenci 
zamestnanca resp. doktoranda). Uvedená cena sa týka aj bývalých zamestnancov fakulty. 
Deti do 10 rokov majú ubytovanie zdarma! 

- 250.-Sk/osoba/deň pre cudzích záujemcov o ubytovanie a rekreačný pobyt. 
V. Žúbor v informácii tiež uvádza, že  

- jedáleň je opäť možné používať individuálne, t.j. pripravovať si jedlo samostatne tak, ako 
to bolo v minulosti,  

- do jedálne bol zakúpený nový inventár (taniere, príbory, poháre a pod.),  
- v jedálni a v spoločenskej miestnosti boli vymenené staré parkety za novú tzv. “plávajúcu 

podlahu“, boli vymenené staré stoličky v spoločenskej miestnosti,  
- čiastočne bol obnovený inventár na izbách a v sociálnych zariadeniach,  
- v záhrade sa pripravuje vybudovanie nového ohniska s možnosťou grilovania,  
- od začiatku júna 2007 nastúpila na miesto ubytovateľky – správkyne objektu nová 

pracovníčka (telefonický kontakt na túto pracovníčku je – 0918 674 792). 
V informácii V. Žúbor ďalej uvádza, že do konca júna 2007 sa ukončí rekonštrukcia vyhnianskeho 
termálneho kúpaliska (za pomoci fondov z EU v hodnote cca 150 miliónov Sk), pričom na 
pôvodnom mieste kúpaliska bude od 30.6.2007 otvorený nový kúpeľný areál s názvom Vodný raj 
Vyhne. Ďalšie informácie sú k dispozícii na www.vyhne.sk, link „Vodný raj VYHNE“. Uvedený 
areál je dostupný zo zariadenia fakulty po lesnej cestičke za cca 5 minút. 
 
6. Informácie z vyšších odborových orgánov 
V. Kovár informoval výbor FOO, že od minulého zasadnutia (14.5.2007) prišli z vyšších orgánov 
informácie o  

- zasadnutí predsedníctva OZ PŠaV dňa 24.5.2007, 
- zasadnutí pléna združenia VŠ a PRO v dňoch 16. – 18.5.2007,  
- zasadnutí výboru združenia VŠ a PRO v dňoch 17.-18.5.2007,  
- zasadnutí výboru UOO STU dňa 4.6.2007,  
- nariadení vlády SR č. 238/2007 Z. z., ktorým sa ustanovujú zvýšené stupnice platových 

taríf zamestnancov pri výkone práce vo verejnom záujme - zvyšovanie tarifných platov od 
1.7.2007. 

 
Hlavnými bodmi programu zasadnutia predsedníctva OZ PŠaV dňa 24.5.2007 boli: 

• Rekonštrukčná prestavba rekreačného zariadenia Crocus v Kežmarských Žľaboch 
(kontrola plnenia uznesení k prestavbe RZ, správa výberovej komisie na funkciu riaditeľa 
RZ, správa kontrolného orgánu z hĺbkovej revízie a inventarizácie majetku v RZ, projekt 
rekonštrukčnej prestavby RZ),  

• Informácie predsedu zväzu z rokovaní KOZ SR, HSR a so štátnou správou,  
• Medzinárodné aktivity zväzu,  
• Informácia o rekonštrukčných prácach na rekreačnom zariadení Čingov,  
• Rôzne (odpredaj služobného motorového vozidla, informácia o stave budovy JMF na ul. 

ČA č. 25 v B. Bystrici). 
Investície do RZ Crocus majú byť v tomto a nasledujúcom roku cca 2,5 mil. Sk, novým riaditeľom 
je od 1.6.2007 M. Mackulín. V bode Rôzne odznela aj informácia o vysielaní Zlatého Amosa 
(v piatok 29.6.2007 o 14:00 hod. na STV 2). 
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Hlavnými bodmi programu zasadnutia pléna zduženia VŠ a PRO v dňoch 16. – 18.5.2007 boli: 
• Informácie k Zákonníku práce, k vyjednávaniu KZVS pre rok 2008, z KOZ SR, 

z rokovania HaSR, k príprave V. zjazdu OZ PŠaV a iné, 
• Kontrola plnenia uznesení, 
• Informácia o aktivitách združenia  VŠ a PRO, 
• Programové ciele združenia VŠ a PRO na rok 2007 a vyhodnotenie „Akčného plánu 

získavania členov odborov a udržania členskej základne pre rok 2007“ po jednotlivých 
organizáciách, 

• Novela vysokoškolského zákona a diskusia s predstaviteľmi MŠ SR, RVŠ a SRK, 
• Organizačná štruktúra odborových organizácií na VŠ  a PRO – štatút združenia, 
• Rôzne (dokumenty V. zjazdu OZ PŠaV). 

V. Kovár informoval členov výboru FOO, že ústredným bodom rokovania pléna bola situácia 
v príprave vysokoškolského zákona (prítomní boli aj zástupcovia Rady vysokých škôl 
a Ministerstva školstva SR), kde sa konštatovala nízka účinnosť pozmeňovacích aktivít OZ PŠaV, 
ako aj RVŠ. V tejto oblasti plénum združenia VŠ a PRO uložilo predsedovi združenia pripraviť 
v zmysle vyhlásenia pléna združenia pozmeňovacie návrhy pre poslancov NR SR. 
V oblasti personálnych otázok uložilo plénum združenia výboru združenia zhodnotiť do konca 
júna činnosť predsedu združenia a v oblasti organizačných otázok zas predsedovi združenia 
vytvoriť a rozoslať do ZO e-mailový adresár predsedov ZO a predsedov rád ZO. 
Predsedom univerzitných odborových organizácií a predsedom ZO plénum združenia VŠ a PRO 
uložilo (uznesenia č. 4a, 4b, 4c): 

a) Vyhodnotiť v písomnej podobe plnenie „Akčného plánu získavania členov odborov 
a udržania členskej základne pre rok 2007“. 

Termín: 15.9.2007 
b) Zvýšiť aktivitu pri rozširovaní členskej základne odborových organizácií. 

Termín: úloha trvalá 
c) Zabezpečovať plynulý tok informácií o výsledkoch činnosti OZ PŠaV a jeho význame aj 

pre nečlenov odborových organizácií. 
Termín: priebežne 

Na záver rokovania prijalo plénum združenia VŠ a PRO vyhlásenia k návrhu novely VŠ zákona 
a k návrhu novely Zákonníka práce, ktoré sú uvedené v prílohe. 
 
 Uzn. č. 51/2007 Výbor FOO ukladá B. Papánkovej vyhodnotiť do budúceho zasadnutia 

výboru plnenie „Akčného plánu získavania členov odborov a udržania 
členskej základne pre rok 2007“ a v súvislosti s tým zhodnotiť aj aktivitu 
FOO pri rozširovaní členskej základne a plynulosť toku informácií 
o činnosti OZ PŠaV. 

 
Hlavnými bodmi programu zasadnutia výboru zduženia VŠ a PRO v dňoch 17. – 18.5.2007 boli: 

• Diskusia k návrhu dokumentov V. zjazdu OZ PŠaV, 
• Rôzne (Novela vysokoškolského zákona, Vycestovanie delegácie do Lotyšska, 

Mimoriadne zasadnutie predsedníctva OZ PŠaV, Správa o činnosti Združenia VŠ a PRO, 
Zasadnutie Rady OZ PŠaV, Petičné hárky). 

V. Kovár informoval, že vo vzťahu ku štatútu zduženia výbor združenia VŠ a PRO okrem iného 
konštatoval nesplnenie úlohy týkajúcej sa prípravy návrhu tohto dokumentu, privítal iniciatívu 
B. Pandulu zameranú na prípravu návrhu štatútu združenia VŠ a PRO, uložil predsedovi združenia 
I. Haverlíkovi zvolať zasadnutie výboru združenia do konca júna (na ktorom by sa prerokoval 
návrh štatútu združenia VŠ a PRO) a následne (v októbri) zasadnutie pléna združenia VŠ a PRO, 
ktoré by štatút po pripomienkovom konaní v ZO schválilo.  
Programové ciele združenia VŠ a PRO OZ PŠaV na Slovensku na rok 2007 sú v prílohe tejto 
zápisnice. 
 



 5

Hlavnými bodmi programu zasadnutia výboru UOO STU dňa 4.6.2007 boli: 
• Informácie zo zasadnutia Kolégia rektora, 
• Informácie z OZ PŠaV, 
• Informácia zo zasadnutia pléna združenia VŠ a PRO, 
• Plnenie programových cieľov UOO STU na rok 2007, 
• Stav členskej základne a plnenie Akčného plánu získavania členov odborov a udržania 

členskej základne pre rok 2007, 
• Podpora novelizácie Zákonníka práce, 
• Voľba delegátov a náhradníka na V. zjazd OZ PŠaV, 
• Informácia o plnení odvodov členských príspevkov v roku 2006 a 2007, 
• Informácia o voľbe predsedu RK UOO STU, 
• Rôzne 

K bodu Informácie zo zasadnutia Kolégia rektora V. Kovár informoval výbor FOO, že hlavnými 
bodmi programu zasadnutia Kolégia rektora dňa 28.5.2007 boli Úprava dotácie STU na rok 2007, 
Stretnutie vedenia STU s veľvyslancami na Slovensku a Akcie k 70. výročiu založenia STU. K 70. 
výročiu založenia STU sa v dňoch štvrtok a piatok 27.-28.9.2007 plánuje slávnostné zasadnutie 
vedeckej rady, konferencia Technické vzdelávanie v globalizovanej spoločnosti, koncert VUS 
Technik, v dňoch 11.-14.9.2007 budú športové súťaže s medzinárodnou účasťou. V bode Rozličné 
odzneli na Kolégiu rektora informácie  
- o zasadaní ubytovacej komisie (členom komisie je aj zástupca výboru UOO STU) dňa 

21.5.2007, kde bolo schválené rozdelenie bytov na Mýtnej podľa kľúča: FCHPT, SvF, 
rektorát, SjF a FEI po 3, FIIT 2, FA 1, jeden byt rezerva, 

- o konaní ustanovujúceho zasadnutie AS STU dňa 21.5.2007, na ktorom bol za predsedu 
zvolený M. Žalman (FEI) a za podpredsedu za zamestnaneckú časť K. Jelemenský (SjF). 

- o vytvorení strategickej platformy na území Bratislavského kraja (projekt na zastavenie úniku 
mladých talentovaných ľudí a na využívanie nových poznatkov, ktoré vzišli z vedeckej 
práce); dokument podpísali rektori STU a UK, primátor Bratislavy a predseda Bratislavského 
samosprávneho kraja,  

- o akcii KOZ SR na podporu novely Zákonníka práce (19.6.2007).  
K bodu Plnenie programových cieľov UOO STU na rok 2007 V. Kovár uviedol, že výbor UOO 
STU zhodnotil plnenie rozhodnutí konferencie UOO STU, ktorá sa konala 5.2.2007, osobitne 
plnenie bodov Programových cieľov na rok 2007. Tieto ciele sú rozdelené do 4 bodov, v prvom 
bode, ktorý sa týka úloh vo vzťahu ku kolektívnej zmluve, je prvých 7 zarážok splnených, 
posledné dve nie sú relevantné (vzhľadom na následné rozhodnutie konferencie UOO STU 
o podpísaní KZ). V druhom bode, ktorý sa týka získavania nových členov odborov, je 5 zarážok, 
ktoré sa priebežne plnia. Úloha v 3. bode (výmena skúseností členov bratislavských univerzitných 
výborov) je podmienená zorganizovaním stretnutia zo strany Ekonomickej univerzity, úlohu 
v 4. bode (zapájať sa do akcií organizovaných vyššími odborovým organizáciami) UOO STU 
priebežne plní. 
K bodu Stav členskej základne a plnenie Akčného plánu získavania členov odborov a udržania 
členskej základne pre rok 2007 výbor UOO STU konštatoval, že členská základňa predstavuje 
20,6 % zamestnancov STU na CUP, FA, FCHPT, SjF a SvF, pričom na MTF a FIIT odborové 
organizácie nie sú založené. V minulom kalendárnom roku sa výbor UOO STU venoval 
problematike získavania členov odborov na každom svojom zasadnutí (analýze vývoja a stavu 
členskej základne, informačnému letáčiku o OZ PŠaV a o UOO STU, oslovovaciemu listu UOO 
STU, hodnoteniu realizácie kampane pre získavanie nových členov v ZO, skúsenostiam z iných 
univerzít, oslovovaciemu listu J. Gašperana, inovácii oslovovacieho listu UOO STU). Napriek 
úsiliu výboru UOO STU bol výsledok kampane nevýznamný. K úlohám akčného plánu získavania 
členov odborov pre rok 2007 výbor UOO STU konštatoval, že s výnimkou organizácie verejných 
pracovných stretnutí na úrovni fakúlt so zameraním na právne postavenie doktorandov, ktoré sa 
plánujú uskutočniť až po prijatí vysokoškolského zákona, a prípravy materiálov zameraných na 
túto skupinu potenciálnych členov odborov (z rovnakých dôvodov) sa úlohy plnili. Za pozitívne 
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považuje výbor UOO STU aj to, že v poslednom období sa v periodiku STU Spektrum objavilo 
niekoľko článkov týkajúcich sa aktivít odborov. 
K bodu Informácia o plnení odvodov členských príspevkov v roku 2006 a 2007 V. Kovár 
konštatoval, že organizácie FCHPT a SvF majú tradične najlepšiu odvodovú disciplínu. Ďalej 
uviedol, že pri porovnaní odvodov na OZ PŠaV za roky 2005 a 2006 (v oboch prípadoch bol 
odvod 0,35 % čistého mesačného príjmu člena ZO) došlo k poklesu o 7,8 % (z 215 105,10 Sk na 
198 408,60 Sk). Rozpis odvodov základných organizácií na účet UOO STU za rok 2006 je po 
mesiacoch uvedený v tabuľke. Výbor UOO STU uložil vyjednávacej skupine presadzovať do KZ 
na rok 2008 povinnosť zamestnávateľa poskytovať výboru UOO STU informáciu o výške 
mesačných odvodov ZO v prospech OZ PŠaV. 
 

Odvody ZO na účet UOO STU za rok 2006 *) 
  FA FCHPT CUP SjF SvF dôch. spolu STU
jan.    3 004,80   7 625,60   2 801,40   2 988,30   3 322,00    19 742,10
feb.    3 000,40   7 166,40   2 801,30   2 988,30   3 472,00 1 140,00   20 568,40
mar.    3 167,10   8 123,00   2 801,30   2 900,40   3 684,00      85,00   20 760,80
apr.    3 121,20   8 278,00   2 719,10   2 860,80   3 749,00    20 728,10
máj   3 104,10   8 657,00   2 719,10   2 786,40   3 575,00     -60,00   20 781,60
jún   3 169,80   8 071,00   2 719,00   2 740,60   3 575,00    20 275,40
júl   3 082,95   8 096,00   2 764,50   2 898,80   3 645,00    20 487,25
aug.    3 027,60   8 014,00   2 780,00   2 852,80   3 892,00    20 566,40
sept.   2 997,90   7 630,00   2 932,50   2 791,20   4 053,00    20 404,60
okt.    2 983,95   7 585,00   2 876,00   2 794,40   3 902,00    20 141,35
nov.    3 111,30   8 223,00   3 272,00   2 883,80   3 847,00    21 337,10
dec.    3 133,80   7 526,00   2 578,00   3 010,50   4 306,00    20 554,30
         
spolu 36 904,90 94 995,00 33 764,20 34 496,30 45 022,00 1 165,00 246 347,40
         

 
*) za január a február 0,40 % čistého mesačného príjmu člena ZO, od marca 0,45 % (za CUP 
pokračoval odvod 0,40 % čistého mesačného príjmu člena ZO počas celého roka). 
 
K bodu Informácia o voľbe predsedu RK UOO STU V. Kovár uviedol, že za predsedníčku 
revíznej komisie UOO STU na obdobie rokov 2007 až 2011 bola opätovne zvolená Ľ. Zajacová 
(SjF). K bodu Rôzne potom V. Kovár doplnil, že výbor UOO STU v súlade so stanoviskom 
výboru FOO tiež odporučil poskytnúť podporu z prostriedkov Fondu sociálnych istôt OZ PŠaV 
(podporného fondu OZ PŠaV) M. Bobošíkovej z dôvodu dlhodobej práceneschopnosti.  
 
 Uzn. č. 52/2007 Výbor FOO ukladá B. Papánkovej požiadať dekana FCHPT o menovanie  

zástupcu FOO do komisie na určovanie poradovníka na prideľovanie 
ubytovania na Mýtnej ulici mladým pracovníkom fakulty.  

 
7. Podpora novelizácie Zákonníka práce 
V. Kovár konštatoval, že petičná akcia na podporu novely Zákonníka práce bola na pôde UOO 
STU veľmi slabá, na OZ PŠaV boli odovzdané petičné hárky len z FCHPT (OZ PŠaV získal 
celkove 8 168 podpisov). V. Kovár potom pripomenul list viceprezidenta KOZ SR E. Škultétyho, 
ktorého podstatná časť bola spolu s petičnými hárkami a vysvetľovacím listom v tlačenej forme 
rozoslaná na všetky oddelenia fakulty a ktorá sa týkala podporného zhromaždenia odborárov za 
prijatie novely Zákonníka práce. Zhromaždenie sa uskutoční v deň, kedy je na programe 
zasadnutia NR SR 2. čítanie návrhu novely Zákonníka práce, t. j. v utorok 19.6.2007. Priebeh 
podporného zhromaždenia je nasledovný: 

• príchod účastníkov pred budovu Domu odborov – Vajnorská č. 1, od 11:30 do 12:00 hod., 
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• od 12:00 hod presun účastníkov po trase Dom odborov – Šancová – Žilinská – Nám. 
Slobody – Nám. 1. mája – Palisády – Dubčekovo nám. – miesto zhromaždenia (jama pod 
NR SR), 

• začiatok zhromaždenia 13:00 hod. – otvorenie moderátorom, príhovor prezidenta KOZ SR 
M. Gazdíka (chronológia sledu udalostí v súvislosti s novelou Zákonníka práce), 

• vystúpenie poslancov z koaličných politických subjektov, 
• oboznámenie prítomných so stanoviskom KOZ SR k navrhovanej novele Zákonníka práce 

a jeho doručenie predstaviteľom a poslancom NR SR. 
Predpokladané ukončenie zhromaždenia je medzi 14:00 až 14:15 hod. 
Vzhľadom na to, že táto akcia je vyvrcholením postupových krokov na podporu novely Zákonníka 
práce, výbor FOO očakáva, že aj hojná účasť členov FOO a zamestnancov FCHPT STU prispeje 
k naplneniu požiadaviek odborov. 
 
8. Rôzne 
* Finančný dar pri odchode do dôchodku 
E. Matisová požiadala výbor FOO o finančný dar z dôvodu jej prvého odchodu do dôchodku 
k 31.8.2007. 
 
 Uzn. č. 53/2007 Výbor FOO súhlasí s poskytnutím finančného daru v sume 3 000,- Sk pre  

E. Matisovú z dôvodu jej prvého odchodu do dôchodku k 31.8.2007. 
 
* Stretnutie s odchádzajúcimi odborármi 
 
 Uzn. č. 54/2007 Výbor FOO ukladá B. Papánkovej pozvať odborárov odchádzajúcich 

do dôchodku na stretnutie s členmi výboru dňa 3.7.2007.  
 
* Príspevok zo sociálneho fondu FCHPT na liečebný pobyt 
Ľ. Haláthová v zmysle špecifického doplnku KZ STU 2007 FCHPT STU č. 1 požiadala vedenie 
fakulty o príspevok na kúpeľnú liečbu, ktorú absolvovala v termíne od 14.-25.5.2007. 
 
 Uzn. č. 55/2007 Výbor FOO súhlasí s preplatením príspevku na liečebný pobyt  

Ľ. Haláthovej v zmysle špecifického doplnku KZ STU 2007 FCHPT STU 
č. 1.  

 
 
Nasledujúce zasadnutie výboru FOO bude v utorok 3.7.2007 o 14:00 hod. v knižnici FOO.  
 
 
 
 
Z podkladových údajov      Vladimír Kovár 
dodatočne zostavil: D. Berkeš      podpredseda FOO FCHPT STU 
 
 
Príloha: 
Programové ciele združenia VŠ a PRO OZ PŠaV na Slovensku na rok 2007 
Vyhlásenie pléna združenia VŠ a PRO k návrhu novely vysokoškolského zákona 
Vyhlásenie pléna združenia VŠ a PRO k návrhu novely Zákonníka práce  
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Programové ciele združenia VŠ a PRO OZ PŠaV na Slovensku na rok 2007 
 
 IV. zjazd OZ PŠaV na Slovensku schválil Programové ciele OZ PŠaV na Slovensku na roky 2003-
2007. Vychádzajúc z týchto cieľov sa združenie VŠ a PRO pre rok 2007 zameria na nasledovné úlohy: 
 
1. Za najdôležitejšiu úlohu naďalej považujeme prácu s členskou základňou, jej udržanie a najmä 
získavanie nových členov, jednak zo všetkých zamestnancov pôsobiacich na danom pracovisku, so 
zameraním na mladých zamestnancov a tiež doktorandov. Prostredníctvom rád ZO a univerzitných rád 
realizovať a pravidelne vyhodnocovať plnenia úloh vyplývajúcich z prijatého dokumentu „Akčný plán 
získavania nových členov OZ na rok 2007“. 
         T: v text a trvale 
 
2. Za veľmi dôležitú úlohu považujeme, rovnako ako prácu s členskou základňou, aj odvody členských 
príspevkov. Budeme venovať stálu pozornosť tomu, aby odvody boli včas, pravidelne a v správnej výške 
odvedené zväzu. 
         T: trvale 
 
3. Aktívne sa zúčastňovať na tvorbe legislatívnych noriem a vyhlášok na MŠ SR a MPSVaR SR. 
Koordinovať spoluprácu s Radou vysokých škôl, Slovenskou rektorskou konferenciou a Študentskou radou 
vysokých škôl pri návrhu novely vysokoškolského zákona. Do tejto činnosti v plnej miere zapojiť široký 
funkcionársky aktív. 
         T: priebežne 
 
4. Naďalej úzko spolupracovať so Slovenskou rektorskou konferenciou a Klubom dekanov, realizovať 
nadštandardnú spoluprácu s Radou vysokých škôl. 
         T: trvale 
 
5. Pripraviť a podľa možnosti uskutočniť pracovné stretnutie Slovenskej rektorskej konferencie, predsedu 
Rady vysokých škôl a predsedov Rád ZO. 
         T: 1. polrok 2007 
 
6. Vo väčšej miere sa aktívne podieľať na všetkých podujatiach organizovaných Odborovým zväzom PŠaV 
na Slovensku a Konfederáciou odborových zväzov SR. 
         T: priebežne, podľa potreby 
 
7. Pozornosť naďalej venovať kolektívnemu vyjednávaniu na univerzitách, prípadne fakultách. 
         T: trvale 
 
8. Pri racionalizácii navrhovať opatrenia na zmiernenie dopadov na zamestnanosť pedagogických 
a nepedagogických zamestnancov. 
         T: priebežne 
 
9. Na úseku medzinárodnej činnosti rozvíjať spoluprácu s partnerskými odborovými organizáciami. 
Uskutočniť pracovné stretnutie združenia VŠ a PRO so zástupcami Lotyšskej odborovej organizácie. 
         T: 2. polrok 2007 
 
10. Pripraviť blok vysokých škôl na medzinárodnej odbornej konferencii „Kvalitné vzdelanie s tvorivým 
pedagógom“. 
         T: marec 2007 
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Vyhlásenie 
 

Pléna združenia vysokých škôl a priamoriadených organizácií Odborového zväzu 
pracovníkov školstva a vedy na Slovensku 

 
k návrhu novely zákona č.131/2002 Z.z. o vysokých školách a o zmene a doplnení niektorých 

zákonov v znení neskorších predpisov a o zmene zákona č. 580/2003 Z.z. o poisťovníctve 
a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov 

 
 Vedení snahou plniť čo najefektívnejšie svoje spoločenské poslanie - zlepšovať výsledky 
výchovnovzdelávacej a vedeckej práce vysokých škôl na Slovensku, považujeme za nevyhnutné, 
aby novela zákona o č. 131-2002 Z.z. o vysokých školách, ktorá bola Národnou radou Slovenskej 
republiky dňa 10.mája 2007 schválená do druhého čítania, po prepracovaní zohľadnila tieto 
pripomienky: 
 

1. Nesúhlasíme so znižovaním kompetencií akademických senátov verejných vysokých škôl 
a akademických senátov ich fakúlt. 

2. Žiadame, aby neboli zvyšované kompetencie správnych rád. 
3. Žiadame, aby všetky verejné vysoké školy boli zriaďované, zlučované a zrušované 

rovnakým legislatívnym postupom. 
4. Žiadame, aby bolo striktné oddelenie funkčného a pracovného miesta pedagógov vysokých 

škôl. 
5. Žiadame, aby sa na študenta doktorandského štúdia s vzťahovali rovnaké pracovnoprávne 

predpisy ako na zamestnanca vysokej školy. 
 
    Plénum združenia vysokých škôl a priamoriadených organizácií 
    Odborového zväzu pracovníkov školstva a vedy na Slovensku 
 
V Kežmarských Žľaboch dňa 18.05.2007. 
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Vyhlásenie 
 

Pléna združenia vysokých škôl a priamoriadených organizácií Odborového zväzu 
pracovníkov školstva a vedy na Slovensku 

 
k návrhu novely Zákonníka práce - zákona č. 311/2001 Z.z. 

 
Plénum Združenia vysokých škôl a priamoriadených organizácií  považuje v súčasnosti 

platný Zákonník práce za zákon, ktorý umožňuje zneužívať postavenie zamestnávateľa voči 
zamestnancom – umožňuje, aby sa v pracovnoprávnych vzťahoch zamestnávatelia správali voči 
zamestnancom neeticky a v rozpore s dobrými mravmi. 
 Plénum Združenia vysokých škôl a priamoriadených organizácií preto podporuje 
navrhovanú novelu Zákonníka práce najmä v časti, týkajúcej sa vzniku a zániku zamestnaneckého 
vzťahu, pracovných podmienok a odmeňovania, ako aj ďalších práv zamestnancov a ich 
zástupcov. Sme za posilňovanie postavenia zamestnancov, ale zároveň aj za zvyšovanie ich 
zodpovednosti bez toho, aby sa narušila flexibilitu pracovnoprávnych vzťahov.  
 Osobitný záujem máme na tom, aby sa sprísnilo uzatvárania pracovných pomerov na dobu 
určitú tak, aby sa redukovalo reťazenie pracovných pomerov. Sme za to, aby sa toto sprísnenie 
týkalo aj učiteľov vysokých škôl, čím by sa zvýšila pracovnoprávna ochrana vysokoškolských 
učiteľov, pretože znenie súčasného zákona č. 131/2002 Z.z. o vysokých školách v tomto bode 
považujeme za diskriminačné. Sme presvedčení, že existujú aj iné efektívne možnosti zvýšenia 
odbornej kvality pedagogického procesu na vysokých školách. 
 
    Plénum združenia vysokých škôl a priamoriadených organizácií 
    Odborového zväzu pracovníkov školstva a vedy na Slovensku 
 
V Kežmarských Žľaboch dňa 18.05.2007. 
 
 
 
 


